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Förslag om att återinföra gammal hederlig anslagstavla 

Jag anser tvärt emot styrelsen att det visst ingår i deras uppdrag att informera på bästa sätt och så 

spritt som möjligt så att deras uppdragsgivare kan hänga med på vad som händer i deras verksamhet. 

Jag anser att svaret från dem på förra årsstämman angående motionen om en anslagstavla både var 

en ologisk kullerbytta samt lite ogint. 

Utdrag från protokollet: 

Styrelsens förslag: Styrelsen anser inte att anslagstavla ingår i uppdraget vi har att förvalta samfälld 

egendom. Styrelsen yrkar avslag. Tips är Carehood -appen som redan finns och används relativt flitigt 

av medlemmar i samfälligheten. 

(Maila styrelsen så ordnar vi med en inbjudan till den som vill ha). Anslagstavla ingår inte men 

däremot en app (Carehood). 

Det fanns en gång för länge sen, på den gamla goda tiden, innan internet var allas egendom, en 

anslagstavla som tillhörde samägd egendom som satt vid Torpet. Det fanns även en släpkärra för 

utlåning och hör och häpna, stegar! 

Således så borde ju anslagstavlan på något konstigt sätt ha hanterats, för där kunde man ta åt sig den 

information man nu hjälplöst söker efter, på vår hemsida. Jag misstänker att det var dåvarande 

medlemmar i styrelsen som tog sig omaket att sätta upp informationen, men vem vet? 
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